
13/09/2022

Participants: Silvano (la Fàbric@), Rosa (Menjador Ca La Rosa), Rocío (BitLab),
Aina (Espai Ambiental), Mireia (La Inversa) , Víctor (BitLab), Maite (secretària).

1-Presentació nova incorporació a la Xes Sant Andreu :
Mireia Piferrer  ( La Inversa )

2-Participació/ Assistència a cada un dels espais de la Xes SA ( Permanent,
XXLL, etc)

3-Presència XXLL a la FESC.

4-Vídeo promo de Can Xes fet per Dani Ruiz per Recinte Fabra i Coats. Decidir
qui   hi participarà.

5-Justificació Enfortim ‘21.

6-Document pertinença a Can Xes.

7-Definir espai Tardor Solidària.

1- Es presenta la Mireia Piferrer. Té un projecte de coaching que es diu la Inversa en
el que fa acompanyaments a dones en moments i processos vitals invisibilitzats:
Menopausa, jubilacions, cures d’ascendents i descendents alhora i madrestitat.
Està a Sinèrgics i ho combina amb donar classes d’interpretació.

2-Permanent XES CAT
La Rosa és la representant de les Xarxes Locals de Barcelona, suplent Aritz.
En Silvano és el representant de la Xes SA a les XXLL.
L’Aritz és el representant de la Xes SA a la Xes Barcelona.

Destaquem la importància de tenir un bon canal de comunicació,sempre que no es
pugui assistir a una reunió, assegurar-se de fer i rebre un bon traspàs.

Surt la crida de suport que ha fet el festival Esperanzah, s’ha aprobat per la
Permanent de la XES i es movilitza a les entitats per donar un cop de mà.
Proposem demanar el pack de comunicació que elles mateixes ofereixen i oferir Can
Xes com a punt de venda d’entrades. Volem demanar a l’Harmonia i la Tempesta



que ens deixin posar un cartell per visualitzar-ho, inclús també demanar si poden
elles ser un punt de venda.

En Víctor proposa fer un sondeig per si hi ha persones interessades entre les sòcies
de la Xes SA per fer una aportació conjunta.

3-FESC
Les XXLL tindrem un espai propi i conjunt. Es valora fer una inscripció general com
a XXLL i més endavant concretar quantes taules volem, per poder fer torn entre
nosaltres i no estar totes tot el dia,en Víctor G creu que l’any passat van ser dues
taules en total.
A banda, si alguna XL prefereix tenir taula pròpia també es pot fer.

Es decideix fer com altres anys i tenir una taula compartida entre les xarxes locals.
Així ens repartim les hores de permanència a les taules.

4- No tenim encara notícies d’en Dani Ruiz, quan sapiguem més informació us la
farem arribar.
Aprofitem per dir-vos que finalment no farem el vídeo que us haviem demanat per la
Xes Sant Andreu.

5-Justificació Enfortim 21.
A arrel de parlar de la difusió del vídeo que hem preparat de cara a justificar
l’Enfortim ‘21, s’ha exposat que Districte ha contactat amb les entitats del barri
perquè enviin les activitats que fan i fer-ne difusió. Es farà mensualment.

Aprofitem també per fer un retorn de la trobada de l’Holo per fer el magazin conjunt
amb la Veïnal.Proposen nou programa enfocat en l’alimentació.
Per posar en antecedents, la Veïnal son una comunitat de 10 col·lectius que
generen espais de TV participativa per donar veu a la realitat veïnal, exclosa de les
narratives dels grans mitjans.Volen donar veu a les veïnes del barri i que no siguin
un subjecte passiu, sino que puguin ser les protagonistes.

En aquesta trobada del 12/09 es va fer una pluja d’idees de com començar i
desenvolupar el programa i de qui hi participarà.
Ens convoquen el proper dimecres 28 a les 12:00 del matí a l’Harmonia.

6-Document de pertinença.
Pensem en com poder involucrar a les companyes sòcies i com poder arribar a la
població en general.Col.laborar amb col.lectius al fer xerrades que els hi interessi.
Fer-ho de la mà amb el colectiu destinatari. Contactar amb el Polígon.



També pensem que seria bona idea fer una trobada amb el Ferran Molero i Trinijove
per desenvolupar continguts interessants.

Nova versió de les 15 mesures per aglutinar diferents propostes per a la XES.
Convidar politiques, psc, cup, bcn en comú,. Vam montar una Comi.
Projectes que fem a la xes, sòcies, que volen a nivell municipal pel nou mandat?
aglutinar totes les sòcies, vincular-ho amb les entitats. eixamplar la base, visibilitat,
fer propostes concretes pensant en que s’acosten les eleccions municipals, abans
de les eleccions.
Propostes a reivindicar a nivell municipal.
Campaña pacificació trànsit de la meridiana.
Acabar de perfilar-lo. Es va enviar un formulari per actualitzar dades i un parell de
preguntes però s’ha de desenvolupar. Aquell formulari el vam fer perquè ens va bé
per l’Enfortim ‘21.

7-Tardor Solidària.
Comparteixo que Districte s’ha encarregat de reservar-nos una sala a la biblioteca
Ignasi Iglésias.És una sala de 100/200 persones, pensem que potser és massa
gran.Desde Districte diuen que si potser que es veu buida si no ve molta gent però
que és més accessible i més visible. Jo aconsellava la mitjana, que ja son de 50/100
persones.
Finalment decidim mantenir la sala gran.

Preparem un calendari  físic a Can Xes de convocatòres per arribar a temps
participar a propostes del barri / districte.

Rosa recorda imprimir l’organigrama de la XES per tenir-lo visible a Can Xes.


